

CONTENTS – SPIS TREŚCI – Содержание

Page

1. Jadwiga Grabda	
The dynamics of the nematode larvae, <i>Anisakis simplex</i> (Rud.) invasion in the south-western Baltic herring (<i>Clupea harengus</i> L.)	3
Dynamika inwazji larw nicieni <i>Anisakis simplex</i> (Rud.) w śledziach (<i>Clupea harengus</i> L.) południowo-zachodniego Bałtyku	18
Динамика инвазии личинок нематод <i>Anisakis simplex</i> (Rud.) в сельди (<i>Clupea harengus</i> L.) юго-западных районов Балтийского моря	19
2. Teresa Einszporn-Orecka, Jadwiga Wierzbicka	
Hematological and histopathological changes in leukemia of bream – <i>Abramis brama</i> (L.)	23
Zmiany hemato i histopatologiczne przy leukemii leszcza – <i>Abramis brama</i> (L.)	38
Гемато- и гистопатологические изменения при лейкемии леща <i>Abramis brama</i> (L.)	38
3. Tadeusz Kawka	
Analysis on determination of highest working parameters of circular cutters in mechanical processing of fish	39
Badania nad ustaleniem optymalnych parametrów noży tarczowych do mechanicznej obróbki ryb	52
Исследования над установлением оптимальных параметров работы круглых ножей для механической обработки рыбы	52
4. Józef Świniarski, Krzysztof Guźniczak, Andrzej Eliminowicz	
Assessment of the fish shoal abundance from the net sounder and vertical sounder records	53
Określenie wielkości ławic rybnych na podstawie echogramów sondy pionowej i sieciowej	69
Определение величины косяков рыбы на основании эхограмм вертикального и сетевого лотов	69
5. Andrzej Niegolewski, Maria Molenda	
A comparison of production costs and investmen outlay effectiveness in the production of protein in 1969–1972	71
Porównanie kosztów produkcji i efektywności nakładów inwestycyjnych w produkcji towarów białkowych za lata 1969–1972	88
Сравнение издержек производства и эффективности капиталовложений производства белковых товаров за 1969–1972 г.г.	88



